
Bestyrelsesmøde Afd. 7  

Afbud: Pia 

1. Velkommen 

2. Dagsorden godkendes – godekendes 

3. Forrige referat godkendes – godkendes 

4. Orientering fra Formanden 

 3 fra- og tilflytninger 

 1 klage over larm  

 Orientering omkring byggeprojektet 

5. Kasserens beretning -intet da Pia er fraværende  

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen – Henny referere 

7. Multibane – videreføres 

8. Knallert- og cykelskure på terræn – videreføres  

9. Aktiviteter – ingen 

10. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning – ingen 

11. Eventuelt 

 Forslag om at bruge overskydende jord til at vende kælkebakken (ud mod engen) og gøre 

den længere og højere. Bestyrelsen synes den er en fremragende idé og ønsker en 

svævebane i forbindelse med kælkebakken.  

 Flytning af bestyrelsemødelokale til kld. Nr 64 (der kigges på dette snarest)  

 Bestyrelsen vil gerne give ejendomsfunktionær Alex en erkendtlighed i forbindelse med han 

går på pension. Pia tager sig af dette.  

 Altanvindue blok AB. 64 – matteret vindue vender modsat. Dette er et byggeteknisk 

beslutning og af hensyn til nabovinduer. Et ikke enigt bestyrelse diskuterede disse 

løsninger. 

Næste møde den 7 juni kl 18  

Referencen takker for et godt møde   

 


